
 

 

 

 

Onderwerp:  Schriftelijke vragen inzake bouwen naar behoefte in Dinkelland 

Datum: 6 oktober 2023 

 

 

Geacht college, 

 

Op grond van artikel 35 van het regelement van orde van de raad hebben wij de volgende vragen over 

het bouwen naar behoefte in Dinkelland. 

 

Het bouwen van voldoende woningen is momenteel één van de grote thema’s in Nederland en in de 

gemeente Dinkelland. Voor CDA Dinkelland is voldoende passende en betaalbare huisvesting voor 

eigen inwoners, en daarmee ook de leefbaarheid in de kernen, één van de belangrijkste speerpunten. 

Uw college heeft onlangs aangegeven in gesprek te willen gaan met de raad over het Deltaplan 

Wonen, of volkshuisvestingsplan, in de gemeente Dinkelland. 

 

In de raadsvergadering van 26 september heeft uw college toegezegd eind oktober een eerste versie 

van het Deltaplan Wonen én een lijst met de voortgang van de huidige plannen te sturen. Om ons als 

fractie goed voor te bereiden op de behandeling dienen wij in ieder geval onderstaande schriftelijke 

vragen in: 

 

1. Heeft het college in beeld wat de actuele woonbehoefte per kern is? Hiermee bedoelen we in 

ieder geval de kwantitatieve en de kwalitatieve vraag voor bouwkavels. 

o Zo ja, wat is deze behoefte? 

o Zo nee, waarom niet? 

 

2. Hoeveel bouwkavels zijn er in de afgelopen 3 jaar door de gemeente verkocht en hoeveel zijn 

er hiervan verkocht aan inwoners van de gemeente Dinkelland? 

 

3. Is het college van mening dat inwoners van Dinkelland en mensen met een sociale- of 

economische binding voorrang moeten krijgen bij het toewijzen van kavels uitgegeven door de 

gemeente? 

o Zo ja, op welke wijze wil het college dit uitvoeren? 

o Zo nee, waarom niet? 

 

 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

namens CDA Dinkelland 

 

 

Erik Hemmer 


